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CONGRATULATIONS 

 
 

Two of our eminent board members are now certified as Fellows of The Royal 

Philatelic Society London. 

   

Hany Salam                            Mahmoud Ramadan 
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It is with heavy hearts that we received the sad news about 

Dr. Sherif El-Kerdani, a man with great contribution to the 

Egyptian Philatelic Society and to the Egyptian Philately.  

In addition to being a board member of the EPS, Dr. Sherif 

was a scholar not only of the Posta Europea but also of many 

traditional and postal history topics. We shall all miss his 

visits to the EPS premises and the fruitful discussions, 

something he had been always keen on. 

Dr. Kerdani left his mark to remain. 

 

 طهاياختهقُُا انُثأ انحشٍَ عٍ انذكتىر شزَف انكزداٍَ، رجم نه إ يؤيُحتقهىب 

 . نههىاَح تصفح عايحنجًعُح انطىاتع انًصزَح وكثُزج 

 Posta تاحثاً فٍ يجهض ادارج انجًعُح فحظة تم عضىا فً شزَفد. نى َكٍ 

Europea طُفتقذ انثزَذٌ. انتارَخ انتقهُذٌ و انثزَذانعذَذ يٍ يىضىعاخ  و

 .وانًُاقشاخ انًثًزج انتٍ كاٌ َحزص عهُها دائًا انجًعُحجًُعا سَاراته نًقز 

 انثقاء لله و اَا لله و اَا انُه راجعىٌ
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Three hotel cancellations on one post card 

By Ahmed Almaghraby 

  

  Raphael Truk & Sons كارخ تىطتال ضًٍ يجًىعح كزوخ انكىيُك انخاصح تًجًىعح شزكاخ

 : نقُته ضًٍ يجًىعتً َحتىي عهً ثلاث أختاو فُادق

 Type : H-Sp 7 ختى فُذق شثزد -1

 Type : H- Sva 2 ختى فُذق طافىي أطىاٌ -2

 Type : H- WP4 ختى فُذق وَتزتلاص الأقصز -3

  1998ثًاَُح كزوخ يٍ يجًىعح كىيُك أصذار عاو وانكارخ واحذ يٍ 

  Raphael Truk & Sons : أَتاج وتُفُذ شزكح

 Lance Thacheray ي رطىياخ انًصىر الاَجهُش

  عُىاٌ انكزوخ : احىال انًصزٍَُ انًعُشُح وتصزفاتهى

كاَح كم كارخ يٍ انًجًىعح تُحكً يىقف طزَف عهً جشئٍُ : جشء أكثز فً انكارخ وهى تذاَح انح

وَهُه انجشء انثاًَ صغُز فً طزف انكارخ تقُح انحكاَح ...... ودا تُذي َىع يٍ انفكاهح وانظخزَح 

انثظُطح وتذاَح يٍ اَىاع انزطىو انًتحزكح فً تذاَح انقزٌ انًاضً وقثم انتصىَز انظًُُائً او 

 انتهفشَىًَ

فً اَجهتزا وحضز  1869 انذي ونذ طُح Lance Thacherayيعهىيح تظُطح عٍ انزطاو الاَجهُشي 

 1994نتقذَى رطىياخ عٍ يصز فً تذاَح  Raphael Truk & Sonsانً يصز يتعاقذا يع شزكح 

عًلا وتى طثاعتها عهً كزوخ تىطتال نهشزكح فً يصز واطتًز انعًم فً يصز  959وقذو أكثز يٍ 

عٍ  1916ىفً طُح حتً تذاَح انحزب انعانًُح الاونً ونكٍ يزض يزضا شذَذا وعاد انً اَجهتزا وت

عايا اَجش فُهى انعذَذ يٍ انزطىياخ والاعًال انفُُح عٍ يصز واحىال وطثُعح  47عًز َُاهش 

 انًصزٍَُ
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Provisional Issue – 1
st
 January 1879 

2 values – 5 paras and 10 paras 

By EPS member Sherif Samra 

 

    

Surcharge essay - 5 paras 

 

    

Surcharge essay - 10 paras 
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The members of the Philatelic Society of Egypt, PSE, have for some time noticed that 

Arabic texts whether on covers, postcards, documents ... etc. are being erroneously 

translated into English in catalogs, magazines, websites and even private collections, 

with serious consequences to the interpretation of the item in question. 

 

The PSE has a group of members who are fluent in both Arabic and English languages 

and are gladly willing to help not only with any translation required, but also with the 

interpretation of other aspects relating to social, historical and geographical 

circumstances of the time, such as familial salutations, bureaucratic jargon, 

handwritten annotations and talismanic markings. 

 

This service is available to anyone, just send to this email a clear scan of the item; 

front and back of a cover, postcard, content of a letter or document ... etc. and we shall 

be happy to oblige as soon as possible. 

 

Provisionally, this service is free of charge for single items. 

egyptianphilatelicsociety@gmail.comEmail :  

 

 

mailto:egyptianphilatelicsociety@gmail.com
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